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/ ara parlarem d'aquesta societat ci-
vil organitzada que tenim a Santa 
Eulàlia i que compia amb més de 60 
entitats i associacions. Tu presideixes 
una d'aquestes entitats, els Amies del 
Cavali. Com és això? 

Podríem dir que també és per ser de la fami-
lia que sóc. El 13 de setembre del 2011 es va 
morir el pare, de cop i volta. Ell era el 
President dels Amies del Cavali des de la se-
va creado, l'any 1997. 

Però abans d'aquesta data ja se cele-
brava a Santa Eulàlia la festa de Sant 
Antoni, era una festa molt important 
pel pöble! 

Sí, si, però a l'any 1967 es va estroncar i fins 
el 1997 no es recupera. Es van fundar els 
Amies del Cavali amb en Miquel Vázquez, en 
Francese Isern, en Miquel Barbany, en 

Francisco Mateo Reyes, el de Can Font... en-
tre d'altres. Primer es reunien a Can Font i 
després aquí a casa, en aquesta mateixa tau-
la. Eren de riure i fer sopars i jo els escolta-
va i, com que corría per aquí a casa, estava 
amb ells i els ajudava. Quan va morir el pa-
re, em van demanar que continués. Em van 
fer President i aquí sóc. 

Qui forma part de la Junta actual? 

Vicepresident: Pedro Iruela. Secretan: Anto-
nio Vacas. Tresorer: Juan Pedro Segovia. 
Vocals: Joan Gobern, Antonio Barrasa, Mi-
guel Simon, Modesto Muñoz i Pere Vizcaíno. 
Jo sóc el president. 

Ara en dieu els "Tres Tombs", però 
quan jo era petita en dèiem "La 
Passada de Sant Antoni". 

Sí. Es va canviar quan en Jordi Sala era regi-
dor. Ara a molts pobles en diuen així. 

«•-•ST«- y," 
Dalt del seu carro, participant a la Festa de Sant Antoni. 
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